
 

 

 

 
LIW Wedding Planning Masterclass 

最专业的婚礼培训课程 
 

 

如果你也想把心目中的婚礼构思实现出来，创造你的梦想婚礼，赶快来报名

参加我们的 LIW 婚礼策划培训课程吧！ 

 

结婚对于每一对情侣来说，都是一件人生大事。我们明白很多新人在策划婚礼的过程

中，常常会碰到很多不知所措的状况，承受着各种压力和担忧，甚至不知道从哪里开

始着手准备。或许，你已经有千千万万个关于婚礼的憧憬、灵感及问题。不用担心！

我们有丰富的婚礼筹备经验，绝对能解答你关于婚礼的疑虑，为你提供更多婚礼可能

性。 
 

在这么重要的日子里，你当然希望你的理想婚礼一切都有条不紊的啊！LIW 精心设计

了一系列专业的婚礼培训课程，引领你轻松地打造一场独一无二的婚礼，一段无比幸

福感动的难忘回忆。我们会跟你分享专业的婚礼统筹知识、经验、婚礼风格、业内小

秘密以及超实用的婚礼建议。透过三节不同的课程，让有志于自己筹备婚礼的人熟悉

婚礼上的每一样细节。 
 

本课程主题包括: 婚礼预算和流程、婚礼场地、婚宴和菜单、证婚人、花艺和会场装饰、

婚礼蛋糕和回礼、婚礼印刷品、服装和造型、摄影和摄像、音乐娱乐等等。 

 

LIW Wedding Planning Masterclass 也许是你人生中最值得的一项投资。你也可以创

造并拥有一场真正属于你和你另一半别出心裁的婚礼。我们为每节课的学员准备了墨

尔本五星级酒店的精致早午茶点和午餐，让我们一边享受美食一边聊婚礼，等着你来

尽情享用哦！ 
 
 

 
 
 

  



 

 

课程宗旨 

本课程的目标是帮助你成为自己婚礼的策划师，指导你了解自己的需要，做出精明的

选择，妥善运用婚礼开支。让你省钱省力省时间，尽情享受婚礼当中的过程。 
 

 全面掌握婚礼统筹的知识和技巧，提升你的婚礼策划能力 

 协助你选定最适合你们的婚礼场地和婚礼供应商 

 认识业内最顶尖的的婚礼供应商  

 一手筹备你的梦想婚礼，把想像幻化成现实 

 

 

Class One  
Overall Essentials 

  
Date: Saturday 25.06.2016 
Time: 9.30am-4.30pm 
Venue:    The Treasury, 
                 Park Hyatt  
                 Melbourne 
Address: 1 Parliament Pl, 
                 East Melbourne 
                 VIC 3002 

Class Two  
Advance Part I 

 
Date: Sunday 17.07.2016 
Time: 9.30am-4.30pm      
Venue:    Garden Room 1,  
                 Crown Melbourne 
Address: 8 Whiteman St, 
                 Southbank  
                 VIC 3006 

Class Three  
Advance Part II 

 
Date: Sunday 24.07.2016 
Time: 9.30am-4.30pm 
Venue:    Garden Room 1,    
                 Crown Melbourne 
Address: 8 Whiteman St, 
                 Southbank  
                 VIC 3006 

 
 
 

课程内容 

本课程共有三节课。每节课会透过不同的主题，提升学员对婚礼筹备各方面的认知。 
 

课程时间表如下： 

 
 

Class Timetable  

 

09.30-10.00       Registration / Arrival Drink 

10.00-11.00       Session 1 

11.00-11.30       Morning Tea Break 

11.30-13.00       Session 2 

13.00-14.00       Lunch Time 

14.00-15.15       Session 3 

15.15-15.45       Afternoon Tea Break 

15.45-16.30       Q&A 

 

  



 

 

Class One | Overall Essentials | Sat 25.06.2016 | $495 
在第一节课，你将会了解关于筹备婚礼你必需要知道的事情，我们会解说婚礼策划之

道及重点，教你如何一步一步地呈现你的梦想婚礼。 
 

 婚礼策划蓝图 

 婚礼开销预算 

 婚礼风格、主题和设计 

 挑选婚礼场地 

 婚礼相关项目 

 新娘造型与配饰 

 婚礼当天流程及注意事项 

 

 

Class Two | Advance Part 1 | Sun 17.07.2016 | $638 
第二节课会深入探讨各种婚礼供应商，教你如何挑选适合自己的婚礼统筹团队。神秘

嘉宾讲师还会亲身分享相关的专业知识和小秘密。 

 

 婚礼会场布置和餐饮安排 

 请柬和婚礼印刷品 

 婚礼证婚人 

 婚礼摄影和录影 

 发型设计及化妆形象 

 新人和伴郎伴娘团的服装与配饰 

 花艺布置设计 

 场地位置及来宾座位安排 

 婚礼当天流程规划 

 新人的第一支舞 

 

 

Class Three | Advance Part 2 | Sun 24.07.2016 | $638 
你的婚礼计划已经快要实现了！第三节课包含了其他不可错过的婚礼项目以及婚礼当

天的须知，确保每一样细节都像你梦想的完美。富有经验的行内嘉宾讲师也会为你分

享宝贵经验，提供婚礼建议与协助。 

 

 婚礼蛋糕 

 婚礼交通协调 

 音响和灯光 

 音乐及娱乐 

 婚宴婚礼主持人 

 回礼及包装设计 

 宾客管理 

 婚礼仪式彩排  

 婚礼当天统筹 

 婚礼后事宜及蜜月 
 

 



 

 

Super Saver 全课程选择 

CLASS 1+2+3 PACKAGE ONLY $1580 

 

 

精美礼物 

每一节课所有学员都会获赠总值超过 $260 既精美又实用的礼品，你将获得到新人们在

婚礼规划过程中不可或缺的单品，让你在课程结束后也能顺利完成婚礼筹备过程。 

 

LIW 规划婚礼 USB 

LIW 推荐的专业婚礼供应商名单 
kikki.K Wedding Organiser: Always & Forever 

2016 年 8 月婚博展 VIP 双人入场券一张 

Sisko Chocolate 高端手工定制巧克力 

美容产品 

精美文具 

 

更多一系列独家优惠券（只限参加 Class Two & Three 的学员） 
 

 
 
 

多重惊喜抽奖活动 

每节课还特意准备了惊喜抽奖活动，每一位学员就有机会赢大奖哦！ 
 
 

Class One Special Prize: 墨尔本柏悦酒店 Park Hyatt Melbourne 

                                                         两人精致高级下午茶 (价值 $110) 
 

Class Two Special Prize: 墨尔本皇冠酒店 Crown Melbourne  

                                            皇冠礼金卡 (价值 $200) 
Terms and Conditions are available http://www.crowngifts.com.au/giftcards.aspx 

              

Class Three Special Prize: Lily Infusion Weddings & Events 

                                              专业婚礼中英文双语主持服务 (价值 $790) 

 

 

震撼特别大奖：  

Avant Garde Wedding Day Photography Package 

offered by Dezine by Mauro Photography (价值 $4990)  
(每一位参加的学员都有机会赢取！) 

 
*Terms & Conditions Applied, all rights are reserved by LIW and Sponsors* 



 

 

特别鸣谢赞助单位  

                 
 

 

 

报名及付款方法 

报名请到官网填妥报名表格 www.liw.com.au/workshop 
 

我们接受 PayPal、银行转账或亲临 LIW 工作室 (Level 1, 239 Rathdowne St, Carlton 

VIC 3053) 以现金付款。  
 

名额有限！  请尽早报名！让你梦想的一刻，有最完美的呈现！ 

 
 

 

条款及细则 
Workshop Terms and Conditions 

All Lily Infusion Weddings & Events Workshops dates and times are subject to availability. For 

up-to-date availability of workshops, please contact Lily Infusion Weddings & Events on (03) 

9813 8886, or email info@liw.com.au 

Please refer to all information provided regarding individual workshop details and 

requirements. Confirmation of your booking will constitute your agreement to the terms and 

conditions outlined. 

 

Meals & Dietary Requirements 

If the workshop includes meals, attendees are asked to notify Lily Infusion Weddings & 

Events Workshops regarding any special dietary requirements when making the booking. 

 

Payment and Cancellation Procedures 

Where charges apply, Lily Infusion Weddings & Events Workshops must be paid for in 

advance by PayPal, Cash or Bank Transfer. 

Refunds for cancellation on the part of the attendee will be given as follows: 

– Cancellation made up to 21 days before the workshop date – full refund 

– Cancellations made up to 14 days before the workshop date – 50% refund 

– Cancellation made up to 7 days before the workshop date – no refund 

http://www.liw.com.au/workshop


 

 

If payment for the workshop is not received in advance, we regret that the participant will not 

be able to attend. 

Lily Infusion Weddings & Events reserves the right to cancel or alter any workshop. All 

workshop dates and times are subject to change, but Lily Infusion Weddings & Events will 

endeavour to ensure workshops are held on the committed dates/times, unless there are 

exceptional circumstances, such as the host/s being unable to attend due to illness, or other 

unforeseen circumstances. Lily Infusion Weddings & Events will inform the participants with 

as much notice as possible on these occasions. 

Should a cancellation become necessary by the Lily Infusion Weddings & Events the 

attendee will have the choice of attending an alternative workshop (and where this is of a 

lower price, Lily Infusion Weddings & Events will refund the difference), or withdrawing from 

the workshop and, where applicable, accepting a refund of the cost of that specific workshop 

to Lily Infusion Weddings & Events. 

In the event that the specific host/s is unable to attend due to illness or other circumstances 

beyond Lily Infusion Weddings & Events’ control, then the workshop will be cancelled, if no 

suitable replacement can be arranged. 

For complimentary workshops, the workshop will be rearranged to another date and the 

attendee offered a place on that alternative date. 

 

Loss and Damage to the Venue Property 

Attendees are responsible for all loss and damage to the property of the Venue (including the 

venue Premises and any fixtures, furnishings or goods on or off the Resort) caused by or 

arising from any act or omission by attendees in the Venue rooms. 

 

Prize Draw or Gift Voucher  

Any prize or gift voucher is only good for a single transaction; any remaining amount is not 

exchangeable with cash or another voucher and will be automatically forfeited. 

Any additional cost exceeding the value of this prize or voucher will be paid by the redeemer. 

The prize or gift voucher will be considered null and void without the Expiry Date and 

Authorized Signature being filled up, seal and other authentication signs or if tampered. 

The prize or gift voucher will not be replaced when lost, damaged or stolen. 

All supplier reserves the right to discontinue a voucher at any time or to modify any vouchers' 

terms and conditions. 
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